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步驟一進入文藻雲端學園網站

Step 1. EnterWENZAO Cloud e-learning at  

HTTP://ELEARNING2.WZU.EDU.TW/

http://ELEARNING2.WZU.EDU.TW/


步驟二 登入雲端學園(帳號為學號，密碼預設值 為身份證字號，如

密碼已更改請輸入自訂密碼)

Step 2. Login for WENZAO ID  

use your student number; for  

PASSWORD, use your passport  

(for foreigners) or use your ID (for 

local residents),including alphabet 

and the digits for first entry or your 

most recently resetone.



如需將中文網站內文改成英文，請點選頁面上右方的語言設定。

If there is a need to translate the webpage into English, please click on the language 

settings at the top right side to translate the contents of the webpage.



步驟三找到「課程教室」 點選自己的上課班級(例如: 初戀營第一小隊即
為1111日_大學英語入門：策略與應用01_U1)

Step 3. Find your CSEPT group under Enrolled Courses.



步驟四請點選「測驗/考試」並按進行測驗，做答時間為90分鐘。

Step 4. Click“ TakeTest”on the left to take the test. It takes 90 minutes to finish 

the test.



步驟五請點選「開始作答」即可開始測驗，做完後點選「送出」。
Step 5. Click “ START” to begin the test. Once you complete the test, click  

“ SUBMIT ”.



步驟六 回到「測驗/考試」的頁面後再繼續下一個測試。測試總共有三個部分。

Step 6. After you click “ SUBMIT ” , you’ll be led to the next test. (Remember, there

are a total of three tests)



加油！
GOOD LUCK!


